

2025 年第 14 屆台北雙年展  
The 14th Taipei Biennial 2025

2025 台北雙年展作品圖檔 To download images: <https://reurl.cc/Em29d1>

媒體圖說 Image Caption

---

1-1、1-2、1-3

「2025 台北雙年展：地平線上的低吟」· 麗娜·拉蓓利代·《斜坡研究》(又名《沉默者》)· 2026。圖像由臺北市立美術館提供· 攝影呂國璋。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon*, Lina Lapelytė, *Study of Slope* (aka *The Mutes*), 2026. Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum, photo by Lu Guo-Way.



---

2

「2025 台北雙年展：地平線上的低吟」· 麗娜·拉蓓利代·《斜坡研究》(又名《沉默者》) 閉幕演出於 3 月 28 至 29 日在南進門旁花園舉行。圖像由臺北市立美術館提供· 攝影呂國璋。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon*, Lina Lapelytė, *Study of Slope* (aka *The Mutes*) closing performance held on March 28–29 in the garden next to the South Entrance. Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum, photo by Lu Guo-Way.



3

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」· 地平線漫遊「如果影像· 能把海平線煮成地平線」活動紀錄· 圖片由臺北市立美術館提供。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon, View of Roaming the Horizon, If Images Could Turn the Sea Line into the Horizon.* Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



4

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」· 地平線漫遊「如果.....破碎的我們可以重組」活動紀錄· 圖片由臺北市立美術館提供。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon, View of Roaming the Horizon, If... We Could Be Reassembled* . Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



5

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」· 地平線漫遊「聽見你所不曾聽見#聲音工作坊」活動紀錄· 圖片由臺北市立美術館提供。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon, View of Roaming the Horizon, HEARD #Sound Workshop.* Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



6

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」，北美館推出多元導覽服務，「午後聽賞」系列導覽紀錄，圖片由臺北市立美術館提供。



Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon*, TFAM scheduled guided tour with sign language interpretation. Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



7

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」，北美館首次於展場推出週六「問我·Q導覽」活動，圖片由臺北市立美術館提供。

Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon*, TFAM has launched the Saturday program, *ASK ME ! Q Guide*. Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



8

「2025台北雙年展：地平線上的低吟」中英文版專輯示意圖，圖片由臺北市立美術館提供。

Mockup of the Bilingual Catalog for Taipei Biennial 2025: *Whispers on the Horizon*. Image courtesy of Taipei Fine Arts Museum.



